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Geachte lezer,

Via deze weg wil ik graag onze zienswijze kenbaar maken op het
ontwerpinpassingsplan 'Uitbreiding transformatorstation Breukelen-Kortrijk 380-150 kV'.
Dit had ik graag via het formulier willen doen, maar ik krijg een foutmelding. Gezien
vandaag de uiterste datum is voor het indienen van onze zienswijze stuur ik het u toe per
email. Indien mogelijk zouden wij een ontvangstbevestiging op op prijs stellen.

Sinds 3 jaar wonen wij met veel plezier op Kortrijk 14 te Breukelen. De landelijke
omgeving, de broedvogels met hun jongen en de beesten in de wei maken een groot deel
uit van ons leef- en woonplezier. Dit is één van de voornaamste redenen geweest om naar
deze plek te verhuizen.

Echter, door de plannen van de uitbreiding van het transformatorstation zal er naar onze
mening een enorme daling in leefbaarheid ontstaan. Wij snappen dat het voor het aanbod
van voldoende elektriciteit voor de provincie noodzakelijk is. Echter zijn er een aantal
punten waar wij onze zorgen over willen uiten ten aanzien van dit plan.

De broed en leefruimte voor de (beschermde) vogels en hun jongen zal drastisch
afnemen en de koeien en schapen zullen nauwelijk weide overhouden om te
kunnen grazen. Door de uitbouw van het transformatorstation worden de inwoners
van Kortrijk en alle flora en fauna in de omgeving drastisch geraakt. De
leefbaarheid voor de inwoners zal hierdoor erg achteruitgaan. Er wordt gesproken
dat er onderzoeken lopen naar de impact op de flora en fauna en dat hiervoor
compenserende maatregelen kunnen worden getroffen, alleen doet dit niet af dat
er een groot gedeelte in deze straat nu verdwijnt.
Horizonvervuiling vanwege een vreselijk uitzicht op het transformatorstation.
Hoewel er wordt gesproken over het maskeren met bomen, is het vertrouwen
daarin bijzonder laag. Dit is namelijk bij de bouw van het oorspronkelijke station
volledig mislukt. Het riante bos dat beloofd was, is nergens te bekennen. Er wordt
inmiddels onderkend in het plan dat bij de originele bouw van het
transformatorstation de inpassing niet gelukt is. Wij maken ons erg zorgen over
hoe nu gewaarborgd gaat worden dat dit nu wel gaat slagen. Dit zouden volwassen
bomen en struiken moeten zijn met groenblijvend karakter, wil het enigszins
gedeeltelijk het zicht kunnen maskeren.
Verder hebben wij nog zorgen over de eventuele gevaren voor de gezondheid van
ons en ons kind. Volgens de Wereldgezondheidsorganisatie zorgt het dichtbij een
hoogspanningskabel/station wonen op een verhoogd risico op ziektes als kanker,
hart- en vaatziekten en ziekte van het zenuwstelsel. Hoewel wij vertrouwen
hebben dat jullie hier onderzoek naar hebben gedaan en aan het doen zijn, zijn er
voor zover wij weten geen lange termijn onderzoeken geweest naar het effect van
het dichtbij een hoogspanningsstation wonen. 
Daarnaast wordt er nu al in de media gesproken over een verdere uitbreiding van
het station omdat deze aanpassing nu al niet genoeg blijkt. Dit geeft erg veel stress
en onrust bij ons. Hoewel er wordt gesproken dat dit nog in overleg zal gaan, kunt
u zich misschien inleven dat wij als bewoners grote angst hebben voor nog een
uitbreiding boven op deze uitbreiding. De vraag die rijst, waarom moet alles in
één straat, hierdoor worden wij steeds benadeeld onder het mom "uitbreiden is de
gemakkelijkste optie". Wij hebben als buurt niet het idee dat er een eerlijke kans is






